
 

 

 

 

 

MEMO 
 

 

Aan : Gemeenteraad 

 

Van : Wiemer Haagsma 

 

Datum :  18 december 2019 

 

Onderwerp : Stand van zaken stikstof  

 

Inleiding 

In maart van dit jaar heeft het college van burgemeester en wethouders u op de hoogte 

gebracht van de stand van zaken van het Programma Aanpak Stikstof (PAS). Op dit 

moment zijn er een tweetal belangrijke ontwikkelingen op het gebied van stikstof 

waarvan ik u op de hoogte wil brengen, namelijk: 

- De nieuwe beleidsregel provincies 

- 4 projecten die mogelijk een uitstoot van te veel stikstof hebben 

 

Nieuwe beleidsregel provincies 
Gedeputeerde Staten van Flevoland hebben 10 december 2019 de aangepaste 
voorwaarden vastgesteld voor vergunningverlening, genaamd de ‘ Beleidsregels intern en 
extern salderen 2019’. Vanaf vrijdag 13 december 2019 is het mogelijk om vergunningen 
op grond van de beleidsregels te verlenen. Het Rijk en de 12 provincies bereikten vorige 
week al overeenstemming over de inhoud van de beleidsregels. 
 

 

Voor de uitleg van de beleidsregels voor aanvragers in vier minuten, klik hier: 

https://www.youtube.com/watch?v=KPq7YBGq45o  

 

Voor de factsheet en vragen en antwoorden: 

https://www.aanpakstikstof.nl/achtergrond/vragen-en-

antwoorden/beleidsregels  

 

Wat speelt er in onze gemeente? 

Dit blijkt tot nu toe mee te vallen. Op dit moment zijn vier projecten bekend die mogelijk 

te veel uitstoot van stikstof hebben, namelijk: 

- Ontwikkeling van MITC 

- Huisvesting arbeidsmigranten Marknesse 

- Marknesse glastuinbouw 

- Uitbreiding bedrijventerrein de Munt  

 

MITC 

De commissie woonomgeving is kort geleden geïnformeerd over de mogelijke 

ontwikkeling van het MITC. Voor de ontwikkeling van het MITC moet nog een 

stikstofberekening gemaakt worden.  

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=KPq7YBGq45o
https://www.aanpakstikstof.nl/achtergrond/vragen-en-antwoorden/beleidsregels
https://www.aanpakstikstof.nl/achtergrond/vragen-en-antwoorden/beleidsregels


Arbeidsmigranten Marknesse 

Op dit moment mogen er 100 arbeidsmigranten gehuisvest aan de Vollenhoverweg 12 te 

Marknesse. Na het wijzigen van het bestemmingsplan kunnen er 150 gehuisvest worden. 

In het kader van het bestemmingsplan is destijds geen berekening gemaakt inzake 

stikstof. Voor het verlenen van de omgevingsvergunning wordt alsnog een 

stikstofberekening uitgevoerd.  

 

Marknesse glastuinbouw (fase 3) 

De verwarming van een aantal nieuwe kassen gaat plaatsvinden met aardwarmte. 

Zolang gebruik gemaakt kan worden van aardwarmte is geen natuurvergunning nodig. 

Maar deze vergunning is wel nodig voor het moment dat teruggevallen moet worden op 

reguliere verwarming van kassen in plaats van aardwarmte. Het project was aangewezen 

als prioritair project maar door het wegvallen van het PAS is er nu een vergunning nodig.  

 

Uitbreiding bedrijventerrein de Munt 

Bedoeling was het bestaande bedrijventerrein de Munt uit te breiden met circa 60 ha. 

Gestart was met een bestemmingsplan maar dit is gezien het feit dat er uit eerdere 

berekeningen een toename van stikstof kwam destijds on-hold gezet. Inmiddels is de 

procedure weer opgepakt en wordt onderzocht wat de mogelijkheden zijn.  

 

Hoe verder met deze projecten?  

Zodra blijkt dat de uitstoot boven de 0,00 mol ha/jaar ligt, moet gekeken worden naar de 

mogelijkheden die de ‘Beleidsregels intern en extern1 salderen 2019’ bieden. Op grond 

van deze beleidsregel kan de provincie een Natuurbeschermingswet vergunning verlenen. 

Dit geldt ook voor toekomstige projecten die boven de 0,00 mol ha/jaar komen.  

 

                                           
1 Bij intern salderen maakt een bedrijf stikstofruimte vrij binnen het eigen project of op 

de eigen locatie, bij extern salderen neemt een bedrijf stikstofruimte over van een ander 

bedrijf dat geheel of gedeeltelijk stopt. 


